
Sitno, 25 kwietnia 2013 roku 
 

ST - 0043/VI/34/2013 
 

Protokół Nr XXXIV/2013 

R a d y  G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 25 kwietnia 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie opłaty stałej za usługi świadczone przez oddziały przedszkolne przy Szkole 

Podstawowej w Jarosławcu. 
5. Ocena zasobów pomocy społecznej.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

10. Lustracja terenu gminy Sitno dotycząca potrzeb remontowych 

i inwestycyjnych. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Szajnoga Marek 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Pawlicha Bogdan 

2. Stefańczuk Zbigniew 

 

 

 



- 2 - 
 

 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXIV Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, kierownika GOPS Panią Barbarę Tor, kierownika GBP 

Danutę Wrotniak, Pana Andrzeja Kicińskiego, Radnego Powiatu Pana Zenona 

Kupca, a także Panią sołtys Agnieszkę Mańko, Panie z KGW Stabrów 

i mieszkańca wsi Jarosławiec. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do 

godz. 18
00

.  

 Następnie Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym 

zaplanowana jest Sesja objazdowa po terenie gminy i zaproponował, aby 

w pierwszej kolejności oddać głos przybyłym delegacjom. 

 Pan Sekretarz poprosił, aby przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji 

odłożyć na następną sesję, w związku z wykonywaniem innych pilniejszych 

czynności związanych ze złożeniem projektu do Urzędu Marszałkowskiego. 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum 

potrzebne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do 

porządku obrad sesji.  

Ponieważ uwag nie było Państwo Radni przyjęli proponowany porządek 

obrad jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Paniom z KGW ze Stabrowa. 

Pani Kinga Biłant Przewodnicząca KGW poinformowała, że reprezentują 

nowo powstałe Koło Gospodyń Wiejskich w Stabrowie, a w związku z tym liczą 

na wsparcie ze strony Gminy na początku w zaadoptowaniu budynku remizy 

strażackiej w Stabrowie. Chodzi między innymi o podciągnięcie wody 

i uwzględnienie w przyszłości podciągnięcia kanalizacji do tego budynku. 

  Dalej Pani Kinga Biłant powiedziała, że ma nadzieję, iż ich Koło 

Gospodyń Wiejskich zostanie uwzględnione w budżecie na przyszły rok. 

 Pan Przewodniczący stwierdził, że my jesteśmy po to żeby pomagać. 

 Pani Kinga Biłant zapytała, na kiedy została zaplanowana wymiana okien 

w tym budynku. 

 Pan Wójt wyjaśnił, że rzeczywiście w tym roku jest zaplanowany remont 

stolarki okiennej, jednak kiedy to będzie jeszcze nie wiadomo. 

 Kolejno Pan Wójt zaproponował, aby złożyć wniosek, jeśli chodzi 

o fundusz sołecki na rok 2013 na zagospodarowanie tego obiektu. 

  Pan Sekretarz poinformował, że właściciel budynku znajdującego się 

obok remizy jest zainteresowany zbyciem tego budynku. W budynku tym 

znajduje się woda. 

 Pan Kupiec Radny Powiatu także zadeklarował wspierać Koło Gospodyń 

Wiejskich. 

 Na koniec Pani Kinga Biłant powiedziała, że będą chciały razem 

współpracować ze strażą. 

 

Ad.4 

 

Podjęcie uchwał 

  

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty i propozycje Uchwał 

celem ich podjęcia i omówienia: 

 

1) Uchwała Nr XXXIV/196/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 25 kwietnia 2013r.  

w sprawie opłaty stałej za usługi świadczone przez oddziały przedszkolne 

przy Szkole Podstawowej w Jarosławcu. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że poprzednio w Jarosławcu za przedszkole 

mieliśmy opłaty zryczałtowane. Jednak opłaty zryczałtowane zostały 

zakwestionowane – za program ponad 5 godz. W związku z tym musimy podjąć 

tą uchwałę i uchylić tamtą. Cena za przedszkole będzie podobna to obecnej 

natomiast, jeśli chodzi o zwolnienia to wzorowaliśmy się na gminach 

sąsiednich. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, „(…) że nastręcza to dużo problemów 

natury rozliczeniowej. Dlatego, że nauczyciele są zatrudnieni z karty 

nauczyciela, są etaty. W przypadku, kiedy rodzice przyjdą odebrać dzieci 
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przykładowo o 13
40 

 to za tą ostatnią godzinę już nie płacą, jednak 

nauczycielowi trzeba zapłacić nawet, jeśli zostanie jedno dziecko w klasie”. 

Pan Wójt stwierdził, że bardzo niską zaproponowaliśmy opłatę. Dla 

porównania w Zamościu jest stawka 0,15% a u nas 0,06% wysokości 

minimalnego wynagrodzenia. Dlatego też pytanie jest, czy utrzymamy 

możliwości finansowe. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 5  

 

Ocena zasobów pomocy społecznej 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła Pani Barbara Tor 

kierownik GOPS. 

Pan Sekretarz poprosił Panią kierownik o przedstawieni mocnych i słabych 

stron GOPS-u. 

Pani kierownik powiedziała, że mocną stroną GOPS jest dobrze 

wykształcona kadra, chętna do pracy, natomiast słabą stroną jest zrzucanie wielu 

zadań przez Ministerstwo bez zabezpieczenia finansowego.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie ocenę 

zasobów pomocy społecznej. 

Ocena zasobów pomocy społecznej została przyjęta przez Radnych jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Spółki wodnej, 

2. Spraw dróg powiatowych (problem z przejazdem do Stanisławki), 

3. Drogownictwa ( składamy dwa wnioski do FOGR-u odcinek Rozdoły-

Horyszów Polski- 400m i dokończyć odcinek w Jarosławcu za torem 

około 200m. 

4. Sieci wodociągowej (Kornelówka, Czołki, Sitno; rozmowy z LODR na 

temat przejęcia oczyszczalni), 

5. Remontu budynku Urzędu Gminy, 

6. Gospodarcze, 

7. Kulturalne, 

8. Strażackie, 
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9. Spraw oświatowych. 

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

Ad. 8 

 

Sprawy różne 

 

Pan Kozak zapytał, kiedy będzie poprawiany chodnik w Kornelówce. 

Pan Kiciński powiedział, że w pierwszej kolejności będzie robiony 

chodnik właśnie tam. 

 Pan Jerzy Mazurek zapytał,: „czy szykowane są dokumenty do przetargu 

na remont dachu w Cześnikach i czy to wyjdzie?”. 

 Następnie Pan Jerzy Mazurek przypomniał o potrzebie remontu drogi na 

Kułaczówkę. 

 Dalej Pan Mazurek zapytał,: „czy są już robione przetargi na odcinki 

dróg, które były zaplanowane?” 

 Pan Wójt powiedział, że najprawdopodobniej po świętach majowych 

będziemy przystępować do tego zadania i do przetargu. Na razie czekamy na 

rozstrzygnięcie protestu. Jeśli chodzi o poprawę przejezdności to liczymy, że po 

rozstrzygnięciu przetargu tych odcinków drogowych, które były ujęte 

w przetargu zostaną jakieś oszczędności i wtedy zobaczymy, czy jeszcze coś 

będzie realizowane. 

 Pani Ostapińska poprosiła, o poprawę drogi na kolonii w Stabrowie tam 

gdzie mieszka. 

 Kolejno Pan Sekretarz omówił odcinki dróg, które zostały poprawione. 

 Następnie Pan Zenon Kupiec, przedstawił stan dróg powiatowych oraz 

perspektywę ich poprawy. 

 Pan Palikot zwrócił się z prośbą do Pana Kupca Radnego Powiatu 

o załatwienie tematu wykopania rowu przy drodze powiatowej w Bożym Darze. 

„(…) W tamtym roku został wykopany z jednej strony, jednak trzeba jeszcze 

z drugiej, ponieważ woda dalej stoi”. 

 Pan Borowiec powiedział, że trzeba poprawić drogę na Stanisławkę, 

ponieważ już nawet busy nie chcą tam kursować. 

 Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo od Burmistrza miasta 

Hrubieszów dotyczące sprzeciwu likwidacji odcinka linii kolejowej Zamość-

Hrubieszów. 

 Pan Szajnoga powiedział, że jednak ta linia ma zostać. 
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 Kolejno Przewodniczący poinformował o otrzymaniu pism od 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. Dotyczą one wpływu wiatraków, 

kolektorów słonecznych i biogazowni na wpływ środowiska. 

 Dalej Przewodniczący poinformował o otrzymaniu pisma od 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w sprawie drogi Pana Panasa 

w Jarosławcu. 

 Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania. 

 Mieszkaniec z Jarosławca zapytał, jakiego fragmentu dotyczy remont 

drogi na starej wsi w Jarosławcu. 

 Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi tu o odcinek od strony Szopinka 

w kierunku Pana Kwapisza. 

  

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Zgodnie z wcześniejszą prośbą przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji 

zostało odłożone na następną sesję. 

 

Ad. 10 

 

Lustracja terenu gminy Sitno dotycząca potrzeb remontowych 

i inwestycyjnych. 

 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami wszyscy Radni udali się w trasę 

objazdową po terenie gminy. 

Po powrocie z trasy wszyscy Radni wspólnie ustali, że dyskusja dotycząca 

potrzeb wynikających z objazdu po terenie gminy zostanie poruszona na 

następnej Sesji Rady Gminy. 

Ad. 11 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


